

《单词百科:air pressure enema是什么意思?air pressure enema怎么发音?air pressure enema的解释和用法》

英语单词air pressure enema是什么意思?air pressure enema怎么读?air pressure enema怎么发音?简答网为您整理了air pressure enema的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



air pressure enema怎么读

air pressure enema的读音:[e ə (r) ' pre ʃ ə (r) ' en ə m ə]

air pressure enema的意思

- 1、空气灌肠

air pressure enema的相关词组

- 1、atmospheric pressure 大气压力;

- 2、at rest earth pressure coefficient 土的静压系数;
- 3、ambient air 环境空气, 周围空气, 大气;
- 4、allowable pressure 容许压力, 许用压力;
- 5、allowable bearing pressure 容许承载力, 容许支承压力;
- 6、all outside air system 全外部空气第系统;
- 7、all air system 全空气系统;
- 8、all air heat pump 全空气式热力泵;
- 9、air winch 风动绞车;
- 10、air waybill 空运单;
- 11、air way bill 空运提单;
- 12、air water heat pump 空气水热力泵;
- 13、air volume control 风量控制
- 14、air voids 孔隙;
- 15、air vessel 空气罐;
- 16、air ventilator 通风孔;通风管;空气通风器
- 17、air vent 气孔;
- 18、air valve 通气管之活瓣;气阀;风阀;
- 19、air tube 空气管;
- 20、air trowel 气动泥刀;

air pressure enema的双语例句

- 1、Result: 90 of 103 cases of air pressure enema reduction were cured.

结果：103例经过空气灌肠90例成功。

2、Conclusion The application of 654-2 before replacing can improve the success rate for child intussusception in reduction with air pressure enema and shorten the time of replacing, it is worth applying in routine clinical practices.

结论整复前肌注654-2有助于提高小儿急性肠套叠空气灌肠整复的成功率及缩短整复时间，在临床应用中可考虑推广使用。

3、The Clinical Practice and Choice of 2 stage Air Pressure Enema Reduction of Intussusception

肠套叠二次空气灌肠临床实践与选择

4、Methods Over the past 20 years, there were 8 519 cases of intussusception confirmed by air pressure enema. Among these, 231 cases had necrotic bowel evidenced by surgical treatment.

方法搜集近20年经气压灌肠证实肠套叠的患儿8519例，其中231例经手术证实伴有肠坏死。

5、The Readjustment of Air Pressure Enema Reduction of Intussusception

肠套叠空气灌肠再认识

6、Methods 231 cases of infant indigitation were confirmed by air pressure enema reduction or operation, all performed abdomen film on erect and supine positions before air pressure enema reduction.

方法婴儿肠套叠231例，均有完整的空气灌肠前立卧位腹部平片，并经空气灌肠或手术复位确诊。

7、Objective: To investigate the clinical implications of 2 stage air pressure enema reduction of intussusception.

目的：探讨肠套叠二次空气灌肠的指征及其临床意义。

8、Materials and Methods: Over the past 10 years, there were 212 cases of intussusception confirmed by air pressure enema. Among these, the film were taken before operation for operational infants.

材料与方法：搜集10年经气压灌肠证实的肠套叠患儿212例，其中手术患儿术前均摄有腹部平片。

9、The application value of 654-2 in the treatment of acute child intussusception with air

pressure enema

山莨菪碱在小儿空气灌肠整复急性肠套叠中的价值研究

10、Method: Twenty nine cases of 2 stage air pressure enema reduction were analysed.

方法：首次空气灌肠失败经选择后行二次空气灌肠29例。

11、In the 263 children, reduction by air and hydrostatic pressure enema was applied in 83, and operation surgery was used for 183 in whom intestine removal was applied in 20. Conclusion: The symptoms of some children intussusception are not typical and easy to be misdiagnosed.

263例患儿中空气及水压灌肠复位83例，手术183例，其中肠切除20例。

12、Conclusions Necrotic bowel complicating intussusception could be correctly diagnosed by careful clinical, roentgenologic and air pressure enema examinations.

出现上述表现者肠坏死的可能性更大。结论通过临床及X线透视下气压灌肠检查可明确肠套叠是否伴肠坏死，从而正确选择治疗方法。

以上是简答网为您整理的air pressure enema怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于air pressure enema的用法、air pressure enema的释义、air pressure enema的相关详情请点击：https://dict.jiandongshicai.cn/air_pressure_enema